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Sēdi vada: Ronalds Turnis (Latvijas Universitātes studentu padomes (turpmāk - LU 

SP) Priekšsēdētājas vietnieks) 

Sēdi protokolē: Anete Patrīcija Raiskuma 

Sēdē piedalās:  

Ronalds Turnis (LU SP Priekšsēdētājas vietnieks) 

Eva Kiršteine (LU SP Sociālā virziena vadītāja) 

Domeniks Ulmanis (LU SP Iekšējās komunikācijas virziena vadītājs) 

Evelīna Elva Sirmā (LU SP Kultūras un sporta virziena vadītāja) 

Rolands Baumanis (LU SP Akadēmiskā virziena vadītājs) 

Artūrs Danga (LU SP Starptautiskā virziena vadītājs) 

Biroja darbinieki:  

Anete Patrīcija Raiskuma (LU SP Biroja vadītāja) 

Alens Aleksandrs Čerņa (LU SP IT sistēmu izstrādātājs) 

Agris Ratnkis (LU SP Konsultants juridiskajos jautājumos) 

Līga Runčis (LU SP Koordinētāja atbalstītāju piesaistes jautājumos) 

 

  



2. lapa no 10 

 

Darba kārtība 

1. Iesniegumi 

2. DK apstiprināšana 

3. DF SP, ĶF SP un BF SP karogu situācija un LU SP turpmākā rīcība 

4. Vanesas Vīndedzes kandidatūra uz LU SP Motivācijas semināru "Ledlauzis"  

5. Paulas Luīzes Vīgantes kandidatūra uz LU SP Motivācijas semināru "Ledlauzis" 

6. LU SPB budžeta grozījumi 

7. ĶF SP Budžeta grozījumi 

8. HZF SP Budžeta grozījumi 

9. SZF SP Budžeta grozījumi 

10. HADRONS 2023 

11. Pazudušie '23 ielūgumi 

12. Iepazīsti LU 

13. LU SP KS punkts par dalību Riga Pride un atbalsta paušana 

14. FIT FORTHEM Ģenerālā Asambleja 

15. Senāta un vadības aktualitātes 

16. LSA un nacionālā līmeņa aktualitātes 

17. FSP un SSK aktualitātes 

18. Iknedēļas e-pasti 

19. Balsojums par nākamo valdes sēdes laiku un datumu 

 

1. Iesniegumi 

R. Turnis: Informēju, ka esam saņēmuši iesniegumus. 

⎯ ID – 149 A. Dangas iesniegums par 08.05. VS kavējumu;  

⎯ ID – 150 O. Ošenieces iesniegums par pārkandidēšanu uz studējošo senatora;  

⎯ ID – 151 P. A. Gudinas iesniegums par atkāpšanos no Projektu konkursa izvērtēšanas 

komisijas;  

⎯ ID – 152 R. Rostoka iesniegums par pārkandidēšanu uz studējošo senatora amatu;  

⎯ ID – 153 ĶF SP Budžeta grozījumi;  

⎯ ID – 154 V. Vīndedzes pieteikums uz Ledlauža galvenā organizatora amatu;  

⎯ ID – 155 P. L. Vīgantes pieteikums uz Ledlauža galvenā organizatora vakanci;  

⎯ ID – 156 HZF SP Budžeta grozījumi;  

⎯ ID – 157 HZF SP Jauni valdes locekļi;  

⎯ ID – 158 SZF SP Budžeta grozījumi. 

 

R. Turnis: Aicinu balsot par A. Dangas 08.05. VS kavējuma iesnieguma apstiprināšanu. 

Balsojuma rezultāti: 
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PAR  PRET  ATTURAS 

6  0  0 

Lēmums: Apstiprināt A. Dangas 08.05. VS kavējuma iesniegumu.  

 

2. DK apstiprināšana 

 

Izsludinātā darba kārtība 

1. Iesniegumi 

2. DK apstiprināšana 

3. DF SP, ĶF SP un BF SP karogu situācija un LU 

SP turpmākā rīcība 

4. Vanesas Vīndedzes kandidatūra uz LU SP 

Motivācijas semināru "Ledlauzis" 

5. Paulas Luīzes Vīgantes kandidatūra uz LU SP 

Motivācijas semināru "Ledlauzis" 

6. LU SPB budžeta grozījumi 

7. ĶF SP Budžeta grozījumi 

8. HZF SP Budžeta grozījumi 

9. SZF SP Budžeta grozījumi 

10. HADRONS 2023 

11. Pazudušie '23 ielūgumi 

12. Iepazīsti LU 

13. LU SP KS punkts par dalību Riga Pride un 

atbalsta paušana 

14. FIT FORTHEM Ģenerālā Asambleja 

15. Senāta un vadības aktualitātes 

16. LSA un nacionālā līmeņa aktualitātes 

17. FSP un SSK aktualitātes 

18. Iknedēļas e-pasti 

19. Balsojums par nākamo valdes sēdes laiku un 

datumu 

 

 

R. Turnis: Aicinu balsot par darba kārtības projekta apstiprināšanu. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 
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6  0  0 

Lēmums: Apstiprināt darba kārtību. 

3. DF SP, ĶF SP un BF SP karogu situācija un LU SP turpmākā 

rīcība 

R. Turnis informē klātesošos par iepriekšējā nedēļā notikušo starpgadījumu starp trīs 

pašpārvaldēm – DF SP, ĶF SP, BF SP. Ir nepieciešams saprast valdes nostāju šajā 

jautājumā un kā rīkojamies turpmāk.  

R. Turnis: Aicinu klātesošos izteikt savus viedokļus par šo situāciju un tālāko rīcību.  

R. Turnis dod vārdu E. E. Sirmajai. 

E. E. Sirmā: Piedāvāju šo jautājumu pacelt nākamajā vadītāju un vietnieku sēdē un iziet cauri 

dažiem pamata noteikumiem un atgādināt par šīs tradīcijas būtību. Domāju, ja būtu konkrēti 

pateikts, kad tas ir atļauts, kad nē, tādas problēmas vairs īsti nebūtu.  

R. Baumanis: Piekrītu, ka būtu vērtīgi izveidot kaut kādus noteikumus par to, kā tas var 

notikt, iespējams darba grupas ietvaros.  

R. Turnis: Vai ir kādam vēl kādi komentāri par šo? 

Komentāru nav. 

R. Turnis: Labi, tad ar Domeniku padomāsim par to, kā šo noteikumu izstrādi varētu 

noorganizēt iesaistot FSP Vadītājus un vietniekus, iespējams kā daļu no FSP Stratēģiskā 

semināra. 

 

4. Vanesas Vīndedzes kandidatūra uz LU SP Motivācijas semināru 

"Ledlauzis" 

Sēdei pievienojas V. Vīndedze. 

R. Turnis informē, ka ir saņemts pieteikums no V. Vīndedzes uz galvenā organizatora amatu 

LU SP Motivācijas semināram Ledlauzis. Šobrīd V. Vīndedze ir ieradusies uz interviju. 

R. Turnis: Aicinu kandidāti iepazīstināt ar sevi, pastāstīt, kāpēc nolēmi kandidēt un par savu 

vīziju šim pasākumam.  

R. Turnis dod vārdu V. Vīndedzei. 

V. Vīndedze iepazīstina klātesošos ar sevi, min savu motivāciju kandidatūrai, kā arī izklāsta 

savu vīziju pasākumam. 

R. Turnis: Paldies, aicinu klātesošos uzdot jautājumus kandidātei. 

R. Turnis dod vārdu V. Vīndedzei. 

V. Vīndedze atbild uz klātesošo jautājumiem. 
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R. Turnis: Paldies, ka ieradies, par gala lēmumu sazināsimies ar tevi nākamās dienas laikā. 

V. Vīndedze pamet sēdi. 

R. Turnis: Aicinu klātesošos apspriesties par kandidāti. 

Klātesošie apspriežas par kandidāti. 

 

5. Paulas Luīzes Vīgantes kandidatūra uz LU SP Motivācijas 

semināru "Ledlauzis" 

Sēdei pievienojas P. L. Vīgante. 

Sēdi pamet A. Ratniks. 

R. Turnis informē, ka ir saņemts pieteikums no P. L. Vīgantes uz galvenā organizatora amatu 

LU SP Motivācijas semināram Ledlauzis. Šobrīd P. L. Vīgante ir ieradusies uz interviju. 

R. Turnis: Aicinu kandidāti iepazīstināt ar sevi, pastāstīt, kāpēc nolēmi kandidēt un par savu 

vīziju šim pasākumam.  

R. Turnis dod vārdu P. L. Vīgantei. 

P. L. Vīgante iepazīstina klātesošos ar sevi, min savu motivāciju kandidatūrai, kā arī izklāsta 

savu vīziju pasākumam. 

R. Turnis: Paldies, aicinu klātesošos uzdot jautājumus kandidātei. 

R. Turnis dod vārdu P. L. Vīgantei. 

P. L. Vīgante atbild uz klātesošo jautājumiem. 

R. Turnis: Paldies, ka ieradies, par gala lēmumu sazināsimies ar tevi nākamās dienas laikā. 

P. L. Vīgante pamet sēdi. 

R. Turnis: Aicinu klātesošos apspriesties par kandidāti. 

Klātesošie apspriežas par kandidāti. 

R. Turnis: Aicinu balsot par V. Vīndedzes apstiprināšanu, kā galveno organizatoru, LU SP 

Motivācijas semināram “Ledlauzis”. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

5  0  1 

Lēmums: Apstiprināt V. Vīndedzi kā galveno organizatori LU SP Motivācijas 

semināram “Ledlauzis”. 

R. Turnis: Aicinu balsot par P. L. Vīgantes apstiprināšanu, kā galveno organizatoru, LU SP 

Motivācijas semināram “Ledlauzis”. 
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Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

0  0  6 

Lēmums: Neapstiprināt P. L. Vīganti kā galveno organizatori LU SP Motivācijas 

semināram “Ledlauzis”.  

6. LU SPB budžeta grozījumi 

E. Borska (LU SP Priekšsēdētāja), A. Ratniks pievienojas sēdei. 

R. Turnis nodod sēdes vadību E. Borskai.  

R. Turnis pamet sēdi.  

L. L. Reisa (LU SP Grafiskā dizainere) pievienojas sēdei.  

E. Borska informē, ka nepieciešams veikt LU Studentu padomes biroja Budžeta grozījumus. 

Kā katru gadu arī šogad rīkojam HIV testēšanas dienas un sakarā ar to, ka šogad tas netiek 

vairs apmaksāts un mums pašiem ir jāapmaksā šo darbinieku darba laiks nepieciešams veikt 

grozījumus. No 4. sadaļas Sociālie pasākumi 4.3. sadaļas Citi izdevumi apakšsadaļa 

Neparedzētie izdevumi tiek samazināta no 500,00 eiro uz 420,00 eiro un 4.3. sadaļas Citi 

izdevumi apakšsadaļa HIV testēšanās tiek palielināta no 0,00 eiro uz 80,00 eiro.  

E. Borska: Vai kādam ir kāds jautājums par šo? 

Jautājumu nav.  

E. Borska: Aicinu klātesošos balsot par SPB Budžeta grozījumu apstiprināšanu. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

5  0  0 

Lēmums: Apstiprināt SPB budžeta grozījumus.  

 

7. ĶF SP Budžeta grozījumi 

E. Borska informē, ka nepieciešams veikt Ķīmijas fakultātes studentu pašpārvaldes budžeta 

grozījumus. Tika veikti grozījumi 5.1. sadaļas Sporta pasākumi apakšsadaļā Ķīmiķu dienu 

pārgājiens apakšsadaļā Komandējums to samazinot no 240,00 eiro uz 0,00 eiro, kā arī tika 

veikti grozījumi 5.1. sadaļas Sporta pasākumi apakšsadaļā Transporta pakalpojumi to 

palielinot no 0,00 eiro uz 240,00 eiro. 

E. Borska: Vai kādam ir kādi jautājumi vai iebildumi par šiem grozījumiem? 

Jautājumu vai iebildumu nav. 
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E. Borska: Aicinu balsot par ĶF SP budžeta grozījumu apstiprināšanu. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

6  0  0 

Lēmums: Apstiprināt ĶF SP budžeta grozījumus.  

8. HZF SP Budžeta grozījumi 

E. Borska informē, ka nepieciešams veikt Humanitāro zinātņu studentu pašpārvaldes budžeta 

grozījumus. Tika veikti grozījumi sadaļas 5.2. Kultūras pasākumi apakšsadaļas Erudīcijas 

konkurss “Prāta cirvis” apakšsadaļu Kafijas pauze samazinot no 120,00 eiro uz 0,00 eiro. 

Sadaļas 5.3. Organizācijas kultūras vides veidošana apakšsadaļas Stratēģiskais seminārs 

apakšsadaļu Kafijas pauze palielinot no 160,00 eiro uz 280,00 eiro. 

E. Borska: Vai kādam ir kādi jautājumi vai iebildumi par šiem grozījumiem? 

Jautājumu vai iebildumu nav. 

E. Borska: Aicinu balsot par HZF SP budžeta grozījumu apstiprināšanu. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

6  0  0 

Lēmums: Apstiprināt HZF SP budžeta grozījumus. 

9. SZF SP Budžeta grozījumi 

E. Borska informē, ka saņemts iesniegums no SZF SP par budžeta grozījumu veikšanu un ar 

lūgumu tos apstiprināt. Tika veikti grozījumi sadaļas 2.2. Semināri un konferences 

apakšsadaļas Debašu turnīrs apakšsadaļu Kafijas pauzes samazinot no 200,00 eiro uz 0,00 

eiro, un sadaļas 2.1. Studiju procesa atbalstoši pasākumi apakšsadaļu Intelektuālo filmu un 

diskusiju vakari apakšsadaļu Kafijas pauzes palielinot no 0,00 eiro uz 200,00 eiro.  

E. Borska: Vai kādam ir kādi jautājumi vai iebildumi par šiem grozījumiem? 

Jautājumu vai iebildumu nav. 

E. Borska: Aicinu balsot par SZF SP budžeta grozījumu apstiprināšanu. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

6  0  0 
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Lēmums: Apstiprināt SZF SP budžeta grozījumus.  

10. HADRONS 2023 

E. Borska informē, ka ir saņemts lūgums no HADRONS 2023 organizatoriem par divu LU SP 

pārstāvju deleģēšanu žūrijai, kā arī, lai šie pārstāvji varētu ierasties uz apbalvošanas 

ceremoniju un pasniegt nelielas balviņas dalībniekiem un uzvarētājiem.  

E. Borska: Kuri varētu būt šie divi pārstāvji? 

E. Borska dod vārdu D. Ulmanim. 

D. Ulmanis: Es varētu būt viens, un otrs varētu būt Rolands. 

E. Borska dod vārdu R. Baumanim. 

R. Baumanis: Piekrītu. 

E. Borska: Labi, tad padomāsim par balvu nodrošināšanu, bet par šo esam vienojušies. 

11. Pazudušie '23 ielūgumi 

E. Borska informē, ka ir saņemts ielūgums no RTU SP uz pasākumu Pazudušie ’23. 

Pasākums norisinās 3. – 4. jūnijā. 

E. Borska dod vārdu D. Ulmanim. 

D. Ulmanis: Tikko saņēmām arī ielūgumu no RSU SP uz viņu pasākumu šajos pat datumos.  

E. Borska: Labi, tad tā kā abiem vēl ir laiks, lai sniegtu atbildi, atliekam tos uz nākamo, kad 

izskatīsim un sapratīsim, vai kādā no tiem varam piedalīties. Vai kādam ir iebildumi pret to? 

Iebildumu nav. 

12. Iepazīsti LU 

E. Borska informē, ka ir saņemts e-pasts no LU Karjeras centra par ikgadējo pasākumu 

Iepazīsti LU. Tradicionāli tiek aicināti divi pārstāvji. 

E. Borska: Piedāvāju, ka viens no šiem cilvēkiem var būt mentoru programmas koordinators, 

savukārt, kas var būt otrs? 

E. Borska dod vārdu R. Baumanim. 

R. Baumanis: Es varētu tad būt otrs pārstāvis.  

E. Borska: Vai kādam pret šo ir iebildumi? 

Iebildumu nav.  

13. LU SP KS punkts par dalību Riga Pride un atbalsta 

paušana 

E. Borska dod vārdu E. Kiršteinei. 
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E. Kiršteine informē klātesošos par atbalsta paušanas plānu, kas tiks diskutēts un prezentēts 

LU SP kopsapulcē. Būtu labi, lai uz šo kopsapulci valde nāktu ar vienotu viedokli par šiem 

jautājumiem.  

E. Borska dod vārdu A. Ratnikam. 

A. Ratniks informē par to kā šis jautājums tika skatīts LSA līmenī.  

E. Borska izsaka savu viedokli par šo.  

E. Borska: Labi, tad skatīsimies, kā Kopsapulce lems par šo jautājumu un tam arī pielāgosim 

savu rīcību. Vai kādam ir kādi iebildumi? 

Iebildumu nav. 

14. FIT FORTHEM Ģenerālā Asambleja 

E. Borska dod vārdu A. Dangam. 

A. Danga informē par to ka 12. jūlijā notiks FIT FORTHEM Ģenerālā Asambleja. 

Nepieciešami 4 pārstāvji – 2 darbinieki un 2 studenti. Šobrīd piedāvāju, ka varētu doties es 

(A. Danga) un R. Kairis.  

E. Borska: Piedāvāju, ka šobrīd šo jautājumu atliekam uz nākamo valdes sēdi, lai saprastu, 

vai nebūtu arī vērts pieaicināt kādu jaunāku studentu, lai nodrošinātu pēctecību. Vai kādam ir 

iebildumi par šo? 

Iebildumu nav. 

15. Senāta un vadības aktualitātes 

E. Borska informē par šī brīža Senāta un vadības aktualitātēm. Tika skatīts kā jaunā LU 

Satversme integrēta universitātē un saistībā ar to tika uzklausīts audita ziņojums. MF notika 

domes sēde, kurā tika skatīti konsolidācijas jautājumi. 

16. LSA un nacionālā līmeņa aktualitātes 

E. Borska dod vārdu A. Ratnikam. 

A. Ratniks informē par šī brīža LSA un nacionālā līmeņa aktualitātēm. Nepieciešams atrast 

delegātus uz stratēģisko semināru. Diemžēl netikām uz Iekšējā virziena darba grupu, bet 

bijām nosūtījuši savus rakstiskos ieteikumus un šodien par to tiekamies ar A. P. Veidemani. 

Nacionālā līmenī tiek pacelts jautājums par LiepU konsolidācijas plāniem. 

17. FSP un SSK aktualitātes 

E. Borska dod vārdu D. Ulmanim.  

D. Ulmanis informē par FSP aktualitātēm. Nākamajā nedēļā būs Ķīmiķu dienas, šajās 

brīvdienās sporta spēles. FMOF SP, BF SP, BVEF SP, DF SP notiks kopsapulces šajā un 

nākamajā nedēļā.  

E. Borska dod vārdu A. Dangam. 
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A. Danga informē par SSK aktualitātēm. Notikusi kolēģijas tikšanās, tiek veikti aktuālie 

ikdienišķie darbiņi. Visticamāk vasarā liela aktivitāte nebūs, jo daudzi dodas atpakaļ uz 

mājām.  

18. Iknedēļas e-pasti 

E. Borska: Nepieciešams sagatavot e-pasta plānu, lūdzu aizpildiet to ar aktuālajām DG, 

norises vietām, formātiem un laikiem, lai tas būtu gatavs izsūtīšanai rītdienas laikā. 

19. Balsojums par nākamo valdes sēdes laiku un datumu 

E. Borska: Izsludinu nākamo valdes sēdi 22. maijā plkst. 18:30, hibrīda formātā Raiņa bulvārī 

19 un MS Teams platformā. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

6  0  0 

Lēmums: Apstiprināt kā nākamās valdes sēdes norises laiku 22. maijā plkst. 18:30, un 

vietu hibrīda formātā Raiņa bulvārī 19 un MS Teams platformā. 

Plkst. 19:31 sēdes vadītājs pasludina valdes sēdi par slēgtu. 

 

 sēdes vadītāji R. Turnis, E. Borska 

 sēdes protokolētājs A. P. Raiskuma 
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